
 
 

Referat fra Årsmøtet 2014, Foreningen Nedre Bekkelaget 
Samfunnshus. 
Organisasjonsnr 899 035 542 
 
Mandag 31. mars, kl. 19.00 – 20.00. 
 
Tilstede: 
Ordfører for medlemmene: 
Carsten Ruus (stilte for valgt ordstyrer Gunnar Engh) 
 
Medlemmer av foreningen: 
Alan Baker    Ormøya Menighetsråd 
Alan Baker     Bekkelaget Vel   
Steinar Løvmyr    Bispebrygga Båtforeningen 
Carsten Ruus   Koch haven 
John Tore Norenberg Bydelsforeningen Høyre og kontaktperson 

for Oslo kommune  
Ikke tilstede, representanter for : 

Bekkelaget Speidergruppe 
Nedre Bekkelaget Skolemusikkorps 
Ormøya Tennisklubb 
Bekkelaget Arbeiderlag 
Malmøya Vel 

 
Styret: 
Inger Ann Faye  - leder 
Ditlef Faye     
Lene Johansen      
Trine Thorbjørnsen    
 
Jon Viste - revisor 

Meldt forfall: 
Helge Rognerud - styremedlem  
Elisabeth Remme - varamedlem           
Eivin Sundal - varamedlem          
Knut von Trepka - faglig utvalg 
Jon Nordberg - faglig utvalg 

 
 
Ordfører Carsten Ruus ønsket velkommen og ledet møte. 
5 av 10 medlemmer er representert. 
 
 
 



1. Godkjenning av innkalling og agenda 
Innkallingen og agenda for årsmøtet ble godkjent. 
 
2. Valg av referent 
Trine Thorbjørnsen ble valgt til referent. 
 
3. Styrets beretning 
Ordstyrer leste opp årsberetningen. Til pkt 4 ble det notert at Oslo kommune 
har misligholdt sin avtale fra 1976 om utvendig vedlikehold. Som eier har OK 
ikke bidratt.  Derimot har Foreningen og beboere holdt sin del av avtalen og 
gjort nødvendig utvendig vedlikehold for å hindre forfall. Styreleder informerte 
om at styret planlegger å invitere Byantikvaren til en befaring. 
 
4. Årsregnskap og revisorberetning.  
Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. 
 
5. Budsjett 2014 
Budsjettet ble gjennomgått og kasserer forklarte forslaget om å bevisst styre 
mot et underskudd på 93 800 for 2014. Sett i sammenheng med svaret fra 
Oslo kommune om at de ikke vil prioritere Villa Lilleborg før i år 2020 er det 
nødvendig å sette av en ramme for vedlikehold.  
 
Videre underrettet kasserer om muligheten for at en forening kan være 
skattepliktig og at dette fremdeles ikke er avklart. Representanten fra 
Bispebrygga forslo å undersøke muligheter for kompensasjon for 
merverdiavgift. Dette vil styret undersøke nærmere. 
 
Budsjettet ble godkjent. 
 
6. Aktivitetsplan for vedlikehold 2014  
Ordstyrer tok opp Oslo kommunes innspill om utvidet bruk av Villa Lilleborg. 
Det ble informert at det er blitt avholdt 25 gratis arrangementer i 2013. Styret 
vil videre kontakte Velet for formidling om samfunnshusets bruk for 
arrangementer. 
 
7. Valg  
 
Styret for 2014     periode 
Styreleder Inger Ann Faye    for ett år  
Kasserer Ditlef Faye     for ett år 
Styremedlem Trine Thorbjørnsen   på valg 2015 
Styremedlem Lene Johansen   på valg 2015  
Styremedlem Elisabeth Remme    to år 
Varamedlem Eivin Sundal    på valg 2015 
Varamedlem Carsten Ruus   to år 
 
Jon Olav Viste ble gjenvalgt som revisor 
 
 
 
 



Ny valgkomite for 2013/2014: 
Jan Reed Lundtvedt – for 1 år 
Gunnar Engh – for 2 år 
Helge Rognerud – for 3 år 
 
8. Undertegning av protokoll 
 
Ordfører og referent er valgt til å underskrive protokollen. 
 
 
 
Underskrift av protokollen: 
 
 
 
 
Carsten Ruus      Trine Thorbjørnsen 
konstituerende ordstyrer     referent 


